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Skrivelse gällande projekt Eftervård med hög tillgänglighet för unga i riskzon 
för kriminalitet. 
 
 
Förvaltningen har sökt och beviljats medel från Sociala investeringsfonden för projektet 
Eftervård med hög tillgänglighet för unga i riskzon för kriminalitet med planerad start under 
hösten 2024. 
 
Vi vill därför fråga följande: 
 

1. Hur långt har förvaltningen kommit med detta projekt? 
 

2. Hur många unga beräknas omfattas av projektet? 
 

3. Hur görs urvalet avseende vilka unga som väljs ut för att delta i projektet? 
 

4. Hur många unga i Enskede-Årsta-Vantör bedömer förvaltningen är i behov av 
insatsen för närvarande? 
 

5. Vilka professioner ingår i satsningen? 
 

6. Vilka metoder används för att avgöra om en ungdom är färdigbehandlad? 
 

7. När planeras den första utvärderingen av projektet äga rum? 
 
 

 
 
Emelie Wassermann (SD) 
 
Simon Wiklund Lyons (SD)


